
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 
Haber-Yorum 

Normalleşmeyi Reddeden Deklarasyon! 
 
Haber:  
BAE’nin Yahudi varlığı büyükelçisi Muhammed el-Haca, Twitter hesabında şunları 

yazdı: “Bugün BAE ile “İsrail” arasındaki Kapsamlı Ekonomik Ortaklık Anlaşmasının 
yürürlüğe girmesiyle yeni bir tarihi dönüm noktasına ulaşıyoruz. Anlaşma, ikili ticaret, 
yatırım ve fırsatların geliştirilmesine kapı aralıyor ve iki ülke arasında yeni bir iş birliği 
dönemi başlatıyor.” Büyükelçi, Tweet’ine Yahudi varlığının bayrağını da ekledi. 
(Twitter, 1 Nisan 2023).  

 
Yorum:  
Tweetin atıldığı Nisan 1 tarihi, dünyaya 1 Nisan şakası (yalanı) olarak yayılan bir 

tarih ama ben büyük elçinin bu şaka (yalan) dalgasına katıldığını düşünmüyorum; 
çünkü burada gayet dürüst ve samimi duruyor; hatta mübarek Müslüman bir ülkenin 
gaspçı varlıkla normalleşme anlaşma yapmasından dolayı adeta havalara uçuyor!  

El-Hak Subhanehu ve Teala şöyle buyurmuştur:   وَالنَّصَارَى الْيَهُودَ  تتََّخِذُوا  الَّذِينَ آمَنوُا لاَ  أيَُّهَا  يَا 
وَمَ  بَعْضٍ  أوَْلِيَاءُ  بَعْضُهُمْ  الظَّالِمِينَ أوَْلِيَاءَ  الْقَوْمَ  يَهْدِي  لاَ   َ إِنَّ اللََّّ مِنْهُمْ  فَإنَِّهُ  مِنْكُمْ  يتَوََلَّهُمْ  مَرَضٌ نْ  قلُوُبِهِمْ  فِي  الَّذِينَ  فتَرََى   *  

أمَْرٍ  أوَْ  بِالْفتَْحِ  يَأتِْيَ  أنَْ   ُ اللََّّ فَعسََى  دَائِرَةٌ  تصُِيبنََا  أنَْ  نخَْشَى  يقَوُلوُنَ  فيِهِم  فيَصُْ يسَُارِعُونَ  عِنْدِهِ  مِنْ  فِي   وا  أسََرُّ مَا  عَلَى  بِحُوا 
نَادِمِينَ    Ey iman edenler! Yahudileri ve Hıristiyanları dost edinmeyin. Zira“أنَفسُِهِمْ 
onlar birbirinin dostudurlar (birbirinin tarafını tutarlar). İçinizden onları dost 
tutanlar, onlardandır. Şüphesiz Allah, zalimler topluluğuna yol göstermez. 
Kalplerinde hastalık bulunanların: "Başımıza bir felâketin gelmesinden 
korkuyoruz" diyerek onların arasına koşuştuklarını görürsün. Umulur ki Allah 
bir fetih, yahut katından bir emir getirecek de onlar, içlerinde gizledikleri şeyden 
dolayı pişman olacaklardır.” [Maide 51-52] Dolayısıyla ayetin, bugünkü durumumuz 
için geçerli olduğunu düşünmüyorum! Zira bu normalleşenler, Yahudiler noktasında 
acele ettiklerinde başlarına bir felaketin gelmesinden korkmuyorlar, bilakis 
normalleşmeyi ve tavizi pekiştirmek için mutlu ve icat edici bir şekilde Yahudilere 
doğru koştuklarını görmektesiniz; bu yüzden aklı başında biri, söz konusu elçinin 
sözlerinin baskı ve zorlama sonucu olduğunu söyleyemez.   

Peki hangi kalp, Yahudi ve Hristiyanları dost edinmek için koşturan münafığın 
kalbinden daha fazla hasta olmasından korkmaz ki! Ayrıca bu iğrençlik, Kur’an ve 
cihad ayı olan mübarek Ramazan ayının bu mübarek gün ve gecelerinde işlenmiştir!   

Allah’ın Rasulü Sallallahu Aleyhi ve Sellem şöyle buyurmuştur: إِلاَّ     مُعَافًى  تِي  أمَُّ كُلُّ 
 Ümmetimin hepsi ilahi affa mazhar olur. Ancak (günahları) açıktan“ الْمُجَاهِرِينَ 
açığa işleyenler müstesnadır.” Yine Allah’ın Rasulü Sallallahu Aleyhi ve Sellem 
şöyle buyurmuştur: فُ  مُنْكَراً فلَْيغُيَ ِرْهُ بِيَدِهِ، فَإنِْ لَمْ يسَْتطَِعْ فبَلِِسَانِهِ، فَإنِْ لَمْ يسَْتطَِعْ فبَقِلَْبِهِ، وَذلَِكَ أضَْعَ مَنْ رَأىَ مِنْكُمْ    
يمَانِ    Sizden kim bir münker görürse onu eliyle düzeltsin. Buna gücü“الِْْ
yetmiyorsa diliyle düzeltsin. Buna da gücü yetmiyorsa kalbiyle (ona karşı) buğz 
beslesin. Bu da imanın en zayıf noktasıdır.” 

Evet bizler, 1 Nisan şakası yaşamıyoruz; aksine çürümüş ve kokuşmuşluğunun 
şiddetinden dolayı selim fıtratın kustuğu göğsümüze çöreklenmiş bir kâbus yaşıyoruz.  

Allah’ım, İslam ümmetine merhamet et… Bize ihsan eyle ey Latîf, bizlere Sana dost 
olanın izzetli olacağı, Sana düşman olanın zelil olacağı ve Sana itaat ederek amel 
edecek Raşid bir emir (Halife) ikram eyle ey Kerîm.  
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